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AARHUS 
UNIVERSITET 
TECHNICAL SCIENCES 

Møde den: 14. februar 2023 
Sted: Navitas 3210-03.068 
Tidspunkt: kl. 14:00-16:00 
 
Board of Studies of Technical Sciences (BSTS) 
 
Medlemmer:  
Keld Lars Bak  
Lars Vabbersgaard Andersen 
Per Lysgaard 
Lars Bräuner 
Ricarda Engberg 
Emil Lunau Bentsen 
Emilie Lindgaard Toftbjerg 
Matous Najman 
Marie-Louise Young Bengtsson 
 
Observatører: 
Maibritt Hjorth (Studieleder BEng TECH) 
Bernd Wollenweber (Studieleder AGRO/FOOD) 
Bente Mattsson (Afsnitsleder SNUK) 
Malene Hald (studenterstudievejleder) 
Asger Steen Boisen (referent) 
 
Gæster: 
Finn Borchsenius (Prodekan for Uddannelse TECH) 
Marie Oue Hansen (Rådgiver TECH) 
 
Afbud: Emilie Lindgaard Toftbjerg, Malene Hald, Bente Mattsson, Lars Erik Bräuner 
 

Referat 
Møde 1 - 2023 
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AARHUS 
UNIVERSITET 
SCIENCE AND TECHNOLOGY 

Dagsorden  
 
1. Godkendelse af dagsorden.  
 Godkendt 
2. Præsentation uddannelsesrapporten (bilag 6 og 7) v. Finn og Marie 
 Finn præsenterede uddannelsesrapporten  
 BSc og BENG: 
 Fortsat strategisk fokus på førsteårs frafald, da det stadig er et issue. 
 Fortsat fokus på undervisningsevaluering (indikator 4). 
 MSc: 
 Fokus på førsteårs frafald. 

Studieprogression er også et fokusområdet, da det har stor politisk bevågen-
hed. 
Der skal arbejdes med mulighed for at dekonstruere konkrete data, så man 
kan finde ud af, hvad der sker på tilstrækkelig detaljeret niveau. Dette tages 
bl.a. op ifm. de kommende statusmøder. 

3. Præsentation af kursusevalueringer F21-E22 (bilag 8 og 9) v. Maibritt 
Maibritt præsenterede kursusevalueringerne  
Nævnet gav udtryk for, at der ikke bør kigges på kurser, der kun optræder én 
gang på skalalen, da de ikke vurderes problematiske. 
Det blev pointeret, at det er vigtigt, at studieleder bruger tallene i dialog med 
kursusansvarlig ift. til at gøre noget ved problematiske kurser. 
Nævnet drøftede ifm. præsentationen, hvornår evalueringen bør ligger - før 
eller efter eksamen, og i den forbindelse om der er behov for en særskilt eksa-
mens evaluering. Spørgsmålet bliver taget op på mødet i april, på baggrund 
af skriftlig indstilling fra studienævnet.  
Nævnet besluttede at Maibritt tager dialogen videre med UA og evt. kursusan-
svarlige ift. problematiske kurser. 

4. Opfølgning på studienævnets arbejde (bilag 10) v. Keld 
Maibrit foreslog, at det skrives ind i studienævnets arbejdsdokument, at studie-
ordningsændringer tilstræbes at besluttes i studienævnet tidligere end kursus-
katalogbeskrivelsen (December og August i stedet for det nuværende). Stu-
dienævnsformanden tilretter arbejdsdokumentet. 

 
5. Eventuelt  
 Matous Najman er endeligt valgt til næstformand 
 
Mødet sluttede 15.30 


